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Spørsmål 21: 
Vestfoldbanen: Regjeringen legger til grunn at videre planlegging av InterCity skal ta utgangspunkt i 
dagens linjer og stasjonsplasseringer. Betyr dette at Dobbeltspor Stokke- Sandefjord heller ikke vil 
vurderes i Fjerntogstudien? 
 

Svar: 
Det stemmer at Regjeringen legger til grunn at videre planlegging av InterCity skal ta utgangspunkt i 
dagens linjer og stasjonsplasseringer. I arbeidet med å utrede tilbudsutviklingen på de ulike 
strekningene, vil Jernbanedirektoratet blant annet vurdere behovet for nye infrastrukturløsninger. 
For Vestfoldbanen, vil det være naturlig at løsningen med dobbeltspor mellom Stokke og Sandefjord, 
inngår i analysen av hva som skal til for å realisere en ønsket tilbudsforbedring.  

 


